
Za boljše sodelovanje s
pobrateno Reko

Gospodarska zbornica občin Ijubljanskega območja je prvi
dan oktobra pripravila pogovor s predstavniki OZD z Ijubljan-
skega področja, o možnostih razširitve sodelovanja s pobra-
tenim mestom Reka. Ugotovili so, da je bilo dosedanje sode-
lovanje preskromno, kljub velikim možnostim. Predstavniki
23 OZD so poročali o svojem dosedanjem sodelovanju z OZD
s področja Reke, in menili, da se ponujajo velike možnosti za
sodelovanje na področju prometa, kovinsko predelovatne
industrije, tekstilne in usnjarske industrije ter elektrogospo-
darstva. Zaključek posvetovanja je bil, da bi morali doseči
večje sodelovanje, predvsem na tistih področjih gospodar-
stva, kjer so dane možnosti, kijih dosedaj niso dovolj izkori-
stili.


